

有關中一自行分配學位申請的修訂安排 (更新)

Revised Arrangement for S1 Discretionary Places Application

因應教育局宣布全港學校進一步延長停課至 4 月 20 日，本校中一自行分配學位申請程序將作進一步修訂：

In view of the extension of class suspension to 20 April 2020 announced by the Education Bureau (EDB), the arrangement of the S1 Discretionary Places Application of the school will be further revised as follows:

1. 為了避免人群聚集，減低病毒傳播的風險，本校決定取消原定於 2020 年 3 月 21 舉行的面試。

To reduce the risk of spreading the virus in a crowded environment, the school has decided to cancel the S1 DP Interview scheduled for 21 March 2020.

2. 本校會按原訂的甄選面試名單機制，甄選出 200 名申請學生，並以提交「自我介紹」錄像短片取代面試。甄選名單及短片的要求和注意事項，請見附錄。

As a replacement for the S1 DP Interview, the school will shortlist 200 applicants according to the original interview selection mechanism. The selected applicants will be required to submit a self-introduction video clip. Please refer to the Appendices for the list of selected applicants and the points-to-note for the submission of the video clip.

3. 收生準則及比重，經法團校董會同意後，將修訂如下：

With the endorsement of the Incorporated Management Committee, the admission criteria and weightings have been revised as follows:

收生準則 Selection Criteria	比重 (百分比) Weighting (%)
學業成績 Academic Performance	60
「自我介紹」短片 Self-introduction Video Clip	20
課外活動 Extra-curricular Activities	10
服務 Services	5
專長 Talents and Skills	5

申請學生小五及小六操行須達 B 等或以上。

Only applicants with Grade B or above in Conduct in both Primary 5 and Primary 6 will be considered.

4. 教育局已宣布通知正取學生家長其子女已獲納入本校「自行分配學位正取學生名單」內的日期會由原訂的 2020 年 3 月 31 日改為 2020 年 4 月 7 日，屆時本校會透過郵遞及電話通知正取學生家長。

The EDB has announced that the date for notifying parents of successful applicants of their children's inclusion in the Successful List for Secondary One Discretionary Places will be extended from 31 March 2020 to 7 April 2020. Parents of successful applicants will be notified by letter and phone.

5. 家長如需要補交資料，可於 2020 年 3 月 7 日或之前，以電郵 (info@imsc.edu.hk) 或傳真 (2567-1338) 遞交。補交資料上請註明申請編號及學生姓名。

If parents wish to provide us with any relevant documents, please send the scanned copy by email (info@imsc.edu.hk) or by fax (2567-1338) on or before 7 March 2020. Please state the application number and the name of the applicant on the copy.

港島民生書院

Munsang College (Hong Kong Island)

2020 年 3 月 2 日